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Abstract (en)
In a casing (10) for receiving an electrical apparatus, in particular a casing equipped with air passage openings for a fan (44), the fan wheel (50)
of which and its electric drive (45) is surrounded on all sides by the casing which is formed from two casing parts (11, 12) and joined together
detachably to form a unit, there is arranged inside the casing receiving the fan an additional two-part casing (31, 32) which completely covers the
drive motor (45) and its electrical connections (47), the casing parts (11, 12) which are in each case to be interconnected being equipped with
detachable catch means (24), the interconnection of which can only be released without destruction with the aid of a tool. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Gehäuse (10) zur Aufnahme eines elektrischen Gerätes, insbesondere mit Luftdurchlaßöffnungen ausgestattetes Gehäuse für einen
Ventilator (44), dessen Lüfterrad (50) samt seinem elektrischen Antrieb (45) von dem aus zwei Gehäuseteilen (11,12) gebildeten und lösbar zu
einer Einheit zusammengefügten Gehäuse allseitig umschlossen ist, ist innerhalb des den Ventilator aufnehmenden Gehäuses ein zusätzliches,
zweiteiliges Gehäuse (31,32) angeordnet, das den Antriebsmotor (45) und dessen elektrische Anschlüsse (47) vollkommen überdeckt, wobei die
jeweils miteinander zu verbindenden Gehäuseteile (11,12) mit lösbaren Rastmitteln (24) ausgestattet sind, deren Verbindung miteinander nur unter
Zuhilfenahme eines Werkzeugs zerstörungsfrei aufhebbar ist. <IMAGE>
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